

## 業務轉讓通知

根據香港法例第 49 章《業務轉讓（債權人保障）條例》第 4 條及第 5 條發出

謹此通知，奧因投資控股有限公司（其註冊辦事處位於香港黃竹坑香葉道 28 號嘉尚匯 23 樓 2301 室）（「出讓人」）以奧因投資控股有限公司之名稱於香港黃竹坑香葉道 28 號嘉尚匯 23 樓 2301 室從事房地產投資諮詢業務（「該業務」）（為其業務之一部分），已同意將該業務轉讓予安本標準投資管理（香港）有限公司（地址為香港皇后大道中 31 號陸海通大廈 28 及 30 樓）（「承讓人」）。

轉讓已於 2019 年 5 月 1 日完成。

承讓人有意以安本標準投資管理（香港）有限公司之名稱在香港皇后大道中 31 號陸海通大廈 28 及 30 樓從事該業務。

謹此通知，於本通知最後刊登日期後一（1）個月屆滿時，承讓人有關因出讓人從事該業務而產生的所有債務及義務而承擔的責任（如有）將根據《業務轉讓（債權人保障）條例》而終止，除非於屆滿日期前有人提出法律程序。

日期：2019 年 5 月 10 日。

奧因投資控股有限公司  
香港  
黃竹坑  
香葉道 28 號  
嘉尚匯 23 樓 2301 室  
出讓人

安本標準投資管理（香港）有限公司  
香港  
皇后大道中 31 號  
陸海通大廈 28 及 30 樓  
承讓人

## NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuance of Sections 4 and 5 of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance (Chapter 49 of the Laws of Hong Kong)

Notice is hereby given that ORION PARTNERS HOLDINGS LIMITED (奧因投資控股有限公司), whose registered office is at Unit 2301, 23/F, Vertical Sq, 28 Heung Yip Road, Wong Chuk Hang, Hong Kong (“Transferor”) carrying on, as part of its business, a real estate investment advisory business under the name of “ORION PARTNERS HOLDINGS LIMITED (奧因投資控股有限公司)” at Unit 2301, 23/F, Vertical Sq, 28 Heung Yip Road, Wong Chuk Hang, Hong Kong (“Business”), has agreed to transfer the Business to Aberdeen Standard Investments (Hong Kong) Limited (安本標準投資管理（香港）有限公司) of 28th and 30th Floors of LHT Tower, 31 Queen’s Road Central, Hong Kong (“Transferee”).

Completion of the transfer took place on 1 May 2019.

The Transferee intends to carry on the Business at 28th and 30th Floors of LHT Tower, 31 Queen’s Road Central, Hong Kong under the name “Aberdeen Standard Investments (Hong Kong) Limited (安本標準投資管理（香港）有限公司)”.

Notice is hereby given that at the expiration of one (1) month after the date of the last publication of this notice, the liability of the Transferee (if any) for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the Business by the Transferor shall cease by virtue of the Transfer of Businesses (Protection of

Creditors) Ordinance unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Dated the 10 day of May, 2019.

ORION PARTNERS HOLDINGS LIMITED

(奧因投資控股有限公司)

Unit 2301, 23/F, Vertical Sq,

28 Heung Yip Road,

Wong Chuk Hang

Hong Kong

*The Transferor*

Aberdeen Standard Investments

(Hong Kong) Limited

(安本標準投資管理(香港)有限公司)

28th and 30th Floors of LHT Tower,

31 Queen's Road Central,

Hong Kong

*The Transferee*